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Voorstelnummer: 9.a

ONDERWERP:     Zonnepanelen station Lansingerland Zoetermeer

De raad van de gemeente Lansingerland in vergadering bijeen d.d. 5 november 2020

Gehoord de beraadslaging,

Overwegende dat
● De raden van Lansingerland en Zoetermeer in 2016, vier jaar geleden, een motie hebben 

aangenomen waarin het college werd gevraagd te onderzoeken of zonnepanelen op de P&R van 
station Lansingerland-Zoetermeer (toen nog station BleiZo geheten) technisch en financieel 
haalbaar waren, wat zo bleek te zijn;

● Er subsidie vanuit het rijk is toegezegd voor dit project;
● De rijksbouwmeester in hoofdlijnen akkoord is met de ontwerpen voor deze overkapping;
● Het college al meerdere malen heeft aangegeven dat de panelen spoedig zouden worden gelegd, 

maar dat de termijn waarin dit zou gebeuren steeds verliep;
● Zonnepanelen een terugverdientijd hebben van vijf tot tien jaar, terwijl het proces tot leggen nu 

al vier jaar duurt;
● In de duurzaamheidsvisie 2050 Lansingerland staat dat de gemeente vanaf 2050 CO2 neutraal is. 

Dat daarvoor alle mogelijkheden moeten worden aangegrepen, waar dit geen negatieve gevolgen 
hoeft te hebben;

● De moderne en duurzame uitstraling van dit vervoersknooppunt heeft bijgedragen aan het winnen 
van de internationale Architecture MasterPrize en dat de zonnepanelen hieraan nog verder zullen 
bijdragen wat zal uitstralen op heel BleiZo;

● De raad van Zoetermeer in 2013 een motie (1311-38a) heeft aangenomen die opdraagt duurzaam 
energie opwekken op BleiZo te onderzoeken, maar hier grondprijs een grote belemmering bleek 
te zijn;

● Er steeds meer EV’s op de weg komen en laden bij een P+R voor de hand ligt, maar door beperkte 
capaciteit op het stroomnet er nu geen laadpalen op het station aanwezig zijn, zonnepanelen 
kunnen hierin bijdragen;

● Een P+R voornamelijk wordt gebruikt op tijdstippen dat zonnepanelen de grootste opbrengst 
hebben;

● Auto’s die overdekt hebben gestaan op warme dagen minder gebruik zullen maken van hun airco’s;
● Er door middel van een overkapping van zonnepanelen een droge, beschutte en daarmee 

aantrekkelijke looproute van de P+R naar het bus-, RandstadRail- en treinstation kan ontstaan;
● Er geen extra grond hoeft te worden gebruikt om duurzaam energie op te wekken;

Roept het college op:



- Het proces tot het plaatsen van zonnepanelen te versnellen en in 2021 daadwerkelijk over te 
gaan tot plaatsing;

- Met andere partijen zoals de HTM en RET een samenwerking te zoeken, mocht dit wenselijk zijn;
- De raad uiterlijk 6 juni 2021 te informeren wat in eigen beheer plaatsing zou kosten en wat 

hiervan de terugverdientijd zou zijn;

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam:

Marko Ruijtenberg Petra Verhoef
GroenLinks PvdA

Verworpen door de raad van de gemeente Lansingerland in zijn openbare vergadering 
van 5 november 2020,

de plv. griffier,                                                                                                        

mr Lianne van den Houten




